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Hej 

Jeg fremsender en sag, som jeg har haft forelagt Ankenævn for Tog, Bus og Metro og senere ved 
Jernbanenævnet men desværre med negativt resultat. Jeg håber, du vil distribuere sagen til 
udvalgets medlemmer og gerne påvirke mulighederne, som de er i dag.. Jeg betvivler ikke, at DSB 
og ankenævnene har ret i deres afgørelse, men jeg finder mulighederne for handicappede dybt 
uretfærdige. 

 Sagen er kort, at fruen har en handicapcykel med motor og tre hjul, vægt ca 40 kg. 

DSB yder ikke hjælp med en rampe eller noget andet ved indstigning og udstigning med cykler. 

Det er ikke muligt for en medrejsende, at løfte denne cykel ca 1 meter op i et IC3 eller IC4 tog. 

Det er nemmere at få den ind i et tog med lav indstigning, men når afstanden fra perronen til togets 
trinbræt bliver ca. 40 cm. Som det er i Jyderup f. eks bliver det lidt svært. 

De handicappede er afskåret fra at besøge Nordjylland, da DSB ikke anvender tog med lav 
indstigning i denne del af landet. 

Forbindelserne med lav indstigning over Storebælt er enten i myldretiden eller midt om natten. 

Man kan ikke leje en trehjulet cykel ved cykeludlejningsforretningerne rundt i landet, alternativet er 
derfor bliv hjemme.  

Jeg håber meget, at denne sag giver et indblik i handicappedes muligheder for ferie i Danmark og 
selvfølgelig, at der kan ændres på vilkårene. 

  

På forhånd tak. 

  

Erik Due 
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